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E, rematados os asuntos a tratar, pola Presi- 
dencia levantouse a sesión, sendo as vintedüas horas e 
quince minutos da data fixada no encabezamento, en proba 
de todo o que, se extende a presente Acta, que se ins- 
cribiu no Libro dende a volta do foiio 094 do Pape1 Tim- 
brado da Comunidade Autõnoma de Ga1icia Serie A No 
0358882 ata o foiio 097, Serie A No 0358885, de todo 0 
que, como Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE O SECRETARIO 

XAIME REI BARREIRO LUIS TORRADO VAZQUEZ 

SESION EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO CONCELLO PLENO O 
DIA 17 Í AGOSTO 7 1.995 

S U M A R I O 

APROBACION, N0 SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS 
ANTERIORES. 
INSCRICION NO LIBRO DE INVENTARIO DE BENS E REXIS- 
TRO DA PROPIEDADE DOS TERREOS SITOS NA PARROQUIA DE 
QUINTELA. 

CESION A MOPTMA DE TERREOS DESTE CONCELLO.



CORRECCIONS DE ERROS NAS NORMAS SUBSIDIARIAS DE 
PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE REDONDELA. 
MODIFICACION ESTUDIO DE DETALLE EN VILAR DE INFES- 
TA. 

APROBACION INICIAL DE ESTUDIO DE DETALLE NA AVDA. 
DE REDONDELA. 

APROBACION DEFINITIVA DE ESTUDIO DE DETALLE NO CA- 
MIÑO INTERIOR DE PARADA-CHAPELA. 
DAR CONTA DE ESCRITO DA CPU APROBANDO DEFINITIVA- 
MENTE MODIFICACION DO PERI DE CHAPELA. 
DAR CONTA O CONCELLO PLENO DAS RESOLUCIONS DA 
ALCALDIA DE DATA 26 DE XULLO DO CORRENTE ANO REFE- 
RENTES A DELEGACIONS EFECTUADAS POLO SR. ALCALDE. 
DAR CONTA O CONCELLO PLENO DE RESOLUCIONS DA ALCAL- 
DIA DE DATAS 5 DE MAIO E 7 DE XULLO DO ANO QUE 
ANDAMOS. 
MOCION DO BNG S/ CENTRO DE SAUDE. 
MOCION DO BNG S/ FURANCHOS. 
MOCION DO BNG S/ PREMIO NOVELA GALEGA EDUARDO BLAN- 
CO AMOR. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as 
vinte trinta horas do día dezasete de agosto de mil no- 
vecentos noventa e cinco, baixo a oresidencia do I1tmo. 
Sr. A1ca1de Accta1., D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, e a 
asistencia dos Concelleiros Sres. D. MANUEL ALONSO LE- 
MOS, Da. Ma DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO 
PUGA, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO FERNANDEZ 
MENDEZ, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS 
CARRERA, D. LUIS ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO 
ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, D. MANUEL PI- 
ÑEIRO COSTAS, D. AMADO RICON VIRULEGIO, D. LUIS RODRI- 
GUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, Da. JOSE- 
FA VILLAVERDE RODRIGUEZ e Da_ CECILIA PEREZ ORGE,
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actuando como Secretario que certifica D. LUIS TORRADO 
VAZQUEZ, constitüese o Pleno do Iltmo. Conceiio en se- 
sión extraordinaria e de acordo coa Orde do Dia remesada 
a tõdoios Sres. Conceiieiros coa anteiaciõn iegaimente 
requerida. 

Excusou a súa ausencia Da. FRANCISCA CANAL 
GOMEZ. 

A Presidencia declara aberta a sesión en pri- 
meira convocatoria, procedendose a trata-los asuntos da 
Orde do D16.- 

l.- APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS 
SESIONS ANTERIORES.- 

Poio Sr. Aicaide-Presidente dase conta a este 
Concello Pieno das Actas das sesiõns celebradas polo 
mesmo, correspondentes ás sesións extraordinarias de 
data 17 de Xullo de 1.995. 

Poia Presidencia faise saber õs Sres. Conce- 
iieiros se aiguên ten algo que alegar con respecto 6 
contido das mesmas. 

Concedida poia Presidencia a paiabra õ Sr. 
Ricõn Virulegio por este maniféstase que non figura para 
a súa aprobación a Acta de Constitución deste Conceiio 
Pieno, e que todavía non poideron comproba-ia documenta- 
ciõn relativa õ acta de aroueo. 

Poia Presidencia maniféstase õ Sr. Conceiiei- 
ro antes citado que os servicios económicos deste Conce- 
110 11e proporcionarán a información que precise respec- 
to do asunto prantexado poio mesmo. 

Por este Conceiio Pleno, por unanimidade dos 
Sres. Concelleiros asistentes, prestouseiie a sua apro- 
baciõn ãs mencionadas actas de data 17 de Xu11o de 
1.995.-



2.- INSCRICION NO LIBRO DE INVENTARIO DE BENS 
E REXISTRO DA 
UE'UUTNTE[Ã.- 

Poio Sr. Presidente dase conta a este Conce- 
110 Pleno de Proposta desta Alcaldia de data 8 de agosto 
do ano que andamos, que di: 

"Neste Concello tramitase o correspondente 
expediente para cesión gratuita õ MOPTMA dos terreos da 
pertenza deste Conce11o sitos na Parroquia de Quintela 
deste Têrmino Municipai da antiga via fêrrea comprendi- 
dos entre os P.K. 1.500 õ 1.900, seaundo a descrición de 
oficina de urbanismo que fioura en informe de data 2-8-95 e croquis adxunto. 

Na súa consecuencia procede que poio Pleno do 
Conce11o se acorde a inclusiõn de tales terreos no libro 
de inventario de bens deste Conceiio coa natureza de 
bens patrimoniais ou de propios, asi como a süa inscri- 
ciõn no rexistro da propiedade. 

Pola Presidencia faise saber a este Concello 
P1eno aue no expediente de referencia consta memoria 
desta Alcaidia xustificativa da cesión gratuita õ MOPTMA 
de terreos da pertenza deste Conceiïo, 6 obxecto do pre- 
sente asunto. 

Asï mesmo, po1a Presidencia dase conta a este 
Conce11o P1eno de informe emitido en data 10 de agosto 
do ano que andamos pola Comisión de Facenda e Patrimonio 
con reiaciõn a este asunto que di: 

"Vista a Memoria asi como a Proposta da 
Alcaldia de inclusión no libro de inventario de bens mu- 
nicipais, coa natureza de bens patrimoniais ou propios, 
e a súa inscriciõn no rexistro da propiedade dos terreos 
sitos na parroquia de Ouinteia deste Törmino Municipai, 
da antiga via férrea comprendidos entre os P.K. 1.500 e 
o 1.900 expropiados coa finaiidade de cedeios para 
inciuilos no proxecto reformado do trazado da variante 
da E.N. 550 tramo Porriño-Redondela, despois de delibe- 
rar os membros desta Comisión informan favorablemente 
dita inciusiõn e inscriciõn por unanimidade, e diciden 
propoñer 6 P1eno do Conceilo a súa aprobación definiti- 
va. 

Po1a Presidencia ábrese o correspondente tur- 
no de intervenciõns.
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Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este pregüntase por que 
non se rexistraron no seu momento polo Goberno Municipal 
eses terreos, e afirma que a inscriciõn dos mesmos fara- 
se sen necesidade de adopción de acordo por este Conce- 
llo Pleno. 

Concedida pola Presidencia a palabra 6 Sr. 
Pazos Docampo por este sinálase que na Comisión Informa- 
tiva correspondente o Sr. Ricõn Virulegio votou a favor 
da inscriciõn no correspondente libro dos terreos en 
cuestión, e polo tanto parécelle extraño o seu posicio- 
namento de agora. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Ricõn Virulegio, por este indícase que está usando o seu 
dereito a intervir neste Pleno en virtude de serlle con- 
cedida a palabra pola Presidencia. 

Pola Presidencia amósase a súa conformidade 
co manifestado polo voceio do BNG anteriormente e que 
este asunto incluiuse na Orde do Dia para adopción de 
acordo segundo manifestación do Sr. Secretario Q cêdelle 
a palabra 6 mesmo por se ten algo que alegar õ respecto. 

Polo Sr. Secretario sinãlase que xa lle indi- 
cou con anterioridade õ Sr. Ricõn Virulegio que a 
inscriciõn de tales terreos no Libro de Inventario de 
Bens precisaba dun acordo corporativo onde entre outros 
extremos se sinalase a natureza do ben a inscribir. 

Este Concello Pleno por UNANIMIDADE de tõdo- 
los Sres. Concelleiros asistentes á sesión, prestou11e- 
la süa aprobación ã proposta da Alcaldia anteriormente 
transcrita e na súa consecuencia a inscriciõn de tales 
terreos como bens patrimoniais ou de propios no Libro de 
Inventario de Bens deste Concello e no Rexistro da Pro- 
piedade. 

3.- CESION A HOPTMA DE TERREOS DESTE CONCE- 
LLO.- 

Polo Sr. Presidente dase conta a este Conce- 
llo Pleno de Proposta da Alcaldia de data 21 de Xullo do 
corrente ano que di: 

E interese desta Alcaldia a modificación do 
trazado da EN-550 de A Coruña a Vigo e Tui, no tramo de 
Redondela-0 Porriño.



Recabados os informes têcnicos de Urbanismo e 
Secretaria, propoño, previa tramitación do corresponden- 
te expediente, poñer a disposición do MOPTA, os terreos, 
propiedade deste Concello, comprendidos no P.K. 1500 õ 
P.K. 1950 da antiga vïa férrea, na parroquia de Quinte- 
la, deste Concello, de acordo co Plano de Planta Xeral a 
E. 1:2000 adxunto õ expediente, redactado polo Enxeñeiro 
de Camiños D. Alberto Moreno Garcia, en data de outubro 
de 1994, e que corresponden a zona comprendida dende o 
P.K. 1.400 6 P.K. 1.900 do Proxecto de "MELLORA DE PLA- 
TAFORMA EN-550 de A CORUÑA A VIGO E TUI, TRAMO REDONDE- 
LA-PORRIÑO", co fin de mellora do actual trazado. 

Na súa consecuencia propoño a este Concello 
Pleno que se adopte acordo de inicia-lo correspondente 
expediente para a posta a disposición efectiva do MOPTMA 
dos terreos antes citados. 

Pola Presidencia faise constar aue no expe- 
diente figura informe emitido con carácter preceptivo 
polo Sr. Secretario Xeral deste Concello en data 21 de 
Xullo de 1995 sobre este asunto, que é do seguinte te- 
nor: 

"D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, SECRETARIO XERAL DO 
CONCELLO DE REDONDELA, EN RELACION CON PETICION DO SR. ALCALDE DE INICIACION DO CORRESPONDENTE EXPEDIENTE PARA CEDER GRATUITAMENTE O M.O.P.T.M.A., TERREOS DA ANTIGA 
VIA FERREA DA PERTENZA DESTE CONCELLO E SITOS NA PARRO- 
QUIA DE QUINTELA, E COMPRENDIDOS ENTRE O P.K. 1.500 5 
P.K. 1950, POLA PRESENTE TEÑO A BEN EMITI-LO SEGUINTE 

I N F O R M E 

PRIMEIRO.- Son de aplicaciõn a este asunto os 
Artigos 79 e 35 do Texto Refundido de 18 de abril de 
1986, asi como os Artigos 109 a 114 ámbolos dous inclu- 
sive do Regulamento de Bens das Entidades Locais. 

SEGUNDO.- 0 expediente en cuestión reaueri- 
ria, con caracter preceptivo, do correspondente informe 
de Secretaria por disposición legal do Artigo 173 do Re- 
qulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xuri- 
dico das Entidades Locais, por tratarse dun asunto que reouire o voto favorable da maioria absoluta de membros 
desta Corporación, segundo sinala o Artigo 110 do Regu- 
lamento de Bens das Entidades Locais.
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TERCEIRO.- Para a cesión gratuita dos terreos 
deste Concello, a oue se refire o encabezamento deste 
informe, sera preciso a tramitación dun expediente no 
que consten cumpridos os requisitos oue figuran no Arti- 
go 110 do Regulamento de Bens das Entidades Locais, oue 
son: 

a).- Xustificaciõn documenta] po1a propia 
Entidade ou Institución soïicitante do seu carácter pü- 
blico, e Memoria demostrativa de que os fïns que persi- 
gue, redundarãn de maneira evidente e positiva en bene- 
ficio dos habitantes do Têrmino Municipal. 

b).- Certificaciõn do Rexistro da Propiedade 
acreditativa de oue os bens se atopan debidamente 
inscritos en concepto de patrimoniais da Entidade Local. 

c).- Certificación do Secretario da Corpora- 
ción na que conste que os bens figuran no inventario 
aprobado pola Corporacion coa antedita ca1ificacion xu- 
rïdica. 

d).- Informe do Interventor de fondos no oue 
robe non haber dêbeda pendente de iiouidacion con cargo 
presuposto municipai.9o 

e).- Dictame suscrito por técnico que asevere 
que os bens non se atopan comprendidos en ninqün plan de 
ordenación, reforma ou adaptación, non son necesarios 
para a Entidade Loca1 nin ê previsibie que o sexa nos 
dez anos inmediatos. 

f).- Información Dübiica por prazo non infe- 
rior a quince dias. 

CUARTO.- En consideración ó exposto, estimo 
que procede a tramitación do expediente antes citado, 
para a cesiõn gratuita dos terreos aludidos, acordãndose 
po]o P1eno a iniciación do expediente en cuestión." 

Pola Presidencia indícase que no expediente 
tamên consta informe de data 2 de agosto do ano oue 
andamos do Sr. Apare11ador Municipal en relación cos 
terreos citados, asi como un croquis dos mesmos. 

Pola Presidencia dase conta a este Conce11o 
Pleno do informe emitido en data 7 de agosto de 1995 po- 
la Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio que di:



Vista a proposta da Alcaldia propoñendo a tramitación do correspondente expediente para poñer a 
. 

disposición do MOPTMA os terreos propiedade deste Conce- 
! llo, comprendidos entre o P.K. 1500 6 P.K. 1950 da anti- 
ã 

qa via fêrrea na parroquia de Quintela para incluilos no 
proxecto reformado do trazado da variante da EN-550 tra- 
mo Porriño-Redondela; vistos asi mesmo os informes dos 
técnicos municipais ó respecto, os membros desta comi- 
sión, despois de de1iberar acordan informar favorable- 
mente dita posibilidade de cesión cos votos a favor dos concelleiros do PSOE D. Emilio González Iglesias, D. Jo- 
sé Blanco Puga, D. Francisco Puch Casal e do concelleiro 

¿ 

do B.N.G. D. Carlos Pazos Docampo e cos votos en contra 
É 

dos concelleiros do PP, D. Amado Ricón Virulegio, D. Jo- 
, 

sê Manuel Soto Viruleqio e D. Luis Alberto Míguez Docam- 
i po, e diciden propoñer 6 Pleno do Concello a súa aproba- 
3 

ciõn definitiva. 

~~~~ 

~~ 

~~~

~ 
~~~ ~ 
~~~ ~~

~ 
Pola Presidencia ãbrese o correspondente tur- 

no de intervencions. 

~~ ; 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
5 Pazos Docampo, por este considérase que é positivo para 
É 

a parroquia a cesión gratuita ó MOPTMA para os fins 
1 

indicados e móstrase favorable ã proposta da Alcaldia. 
~~~~ 

~~~

~ Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Alonso Lemos, por este maniféstase tamên a süa conformi- dade á devandita proposta.~~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. Ricón Virulegio, por este requírese da Presidencia unha explicaciõn do que vai a dar o MOPTMA a este Concello a cãmbeo dos terreos que vai a recibir. ~~~ 
~~ Pola Presidencia maniféstase 6 anterior Con- celleiro que está previsto levar a cabo obras de sanea- mento e alumado público e beirarrüas, etc., pero que o primordial desta cesión gratuita de terreos ó MOPTMA ê conseguir máis seguridade vial nesa zona para os veciños do lugar, e remata a súa intervención rogãndolle õ Sr. Ricón Viru1eqio que faqa unha última intervención neste 

E 
asunto xa que o debate xa se plantexou na correspondente 

2 Comision Informativa.

~ 
~~~~

~~ 
~~ _ 

Concedida a palabra ó Sr. Alonso Lemos, por 
í 

este indícase que xa nun Pleno anterior se lle esixira 6 
Í 

MOPTMA algunhas melloras nesa parroquia como saneamento do lugar pero que dende logo si está de acordo coa ce- 
sión grauita dos terreos prantexada na referida propos- 
ta. 

~~~~~ 

~~

~
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~ concedida a palabra õ Sr. Ricõn Virulegio, 
por este manifêstase que é importante a defensa das vi- 
das dos veciños pero que lle preocupa que o MOPTMA non 
lle da 6 Concello nada a cãmbeo dos terreos que se cedan 
gratuitamente. 

Pola Presidencia, amõsase a súa ledicia por- 
que o concelleiro Sr. Ricõn Virulegio pasase dunha acti- 
tude negativa na correspondente Comisión Informativa 6 
votar en contra da proposta da Alcaldia, a unha posición 
favorable á referida proposta, xa que como dixo con 
anterioridade o que está en xoan é a seguridade dos ve- 
ciños sen prexuizo de que está prevista a realización de 
proxectos de servicios no citado lugar. 

Este Concello Pleno por UNANIMIDADE dos 
Sres. Concelleiros acorda presta-la súa aprobación á 
Proposta desta Alcaldia e na súa consecuencia que previa 
a tramitación do correspondente expediente se poñan a 
disposición do MOPTMA os terreos propiedade deste Conce- 
llo, comprendidos no P.K. 1500 6 P.K. 1950 na parroquia 
de Quintela, da antiga via fërrea para levar a cabo o 
proxecto de "MELLORA DE PLATAFORMA EN-550 DE A CORUÑA A 
VIGO E TUI, TRAMO REDONDELA-PORRIÑO" redactado polo 
Enxeñeiro de Camiños D. Alberto Moreno Garcia. 

4.- CORRECCION DE ERROS NAS NORMAS SUBSIDIA- 
RIAS DE PLANEAMEÑIU DE AHBIIU ÑUÑICIPAE DE REDUÑDEEA.- 

Polo Sr. Alcalde Acctal. dase conta 6 Conce- 
llo Pleno de expedientes tramitados por este Concello 
para correcciõns de erros no documento das NN.SS. de 
Planeamento deste Concello. 

~ ~~ Polo Sr. Presidente Acctal. dase conta a este 
Concello Pleno da proposta da Comisiõn Informativa de 
Urbanismo e Obras de data 27-4-95 que di: 

Con data 6 de Novembro de 1987 aprobáronse 
definitivamente, por acordo da Comisión Provincial de 
Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Planeamento de 
Ambito Municipal de Redondela, têndose publicadas no Bo- 
letin Oficial da Provincia ne 85 de 14 de abril de 1988-

~ ~ A documentación grafiada realizouse sobre 
cartografía a esc. 1:5000, e para os planos de detalle, 
a esc. 1:2.000, sobre plano parcelario do Instituto Xeo- 
gráfico e Catastral.



No transcurso da vixencia das devanditas Nor- 
mas têñense observado reiterados erros nas parcelas gra- 
fiadas, contradiccións entre os planos a escala 125000 e 
1:2000, erros de calificación por mal grafiado ds bases, 
ou ben contradiccións entre a realidade e a documenta- 
ción das Normas. 

Na súa virtude, e ã vista do expediente pro- 
movido po1o particular que logo se cita, a Comisión 
Informativa de Urbanismo e Obras, en votación ordinaria 
e por unanimidade dos Sres. asistentes, estimou oportuno 
propoñer 6 Concello Pleno a corrección do seguinte erro 
no Documento das Normas Subsidiarias de Planeamento de 
Ambito Municipal de Redondela: 

I) MODIFICACION D0 PARCELARIO 
I.1).- PROPOSTA.- Proponse a corrección do 

erro detectado no grafiado do plano a escala 1:2000, si- 
nalado e xustificado polo propietario afectado. 

I.2).- XUSTIFICACION DA PROPOSTA.- 0 Artigo 
105.2) da Lei 30/1992, de 26 de Nóvembro di: "As 
administracións públicas poderãn, asi mesmo, rectificar 
en calquera momento, de oficio ou a instancia dos inte- 
resados, os erros materiais, de feito ou aritmêticos 
existentes nos seus actos", e por outra banda na Norma- 
tiva e Ordenanzas das Normas Subsidiarias de Planeamento 
de Ambeto Municipal, no seu artigo 11.3 establêcese: se 
se deran coantradiccións entre o plano e a realidade prevalecerá esta última. Polo tanto procede a modifica- 
ción do plano parcelario recollendo a realidade existen- 
te. 

I.3).— PARCELA QUE SE PROPON MODIFICAR.- 
1.- Ma DEL CARMEN CABALEIRO BOUZON, en Tuimil-0 Viso, por discrepancia entre o plano P 14 a escala 1:2000 e a realidade. 
De acordo coa documentación adxunta." 

Asï mesmo, dase conta da proposta da Comisión Informativa de Urbanismo, Vías e Obras de data 28-7-95 
oue di: 

"Con data 6 de Novembro de 1987 aprobãronse definitivamente, por acordo da Comisión Provincial de 
Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela, têndose publicadas no Bo- 

85 de 14 de abril de 1988. letín Oficial da Provincia no
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A documentación grafiada realizouse sobre 
cartografía a esc. 1:5000, e para os planos de detalle, 
a esc. 1:2000, erros de calificaciõn por mal grafiado 
das bases, ou ben contradicciõns entre a realidade e a 
documentación das Normas. 

Na súa virtude, e ã vista dos expedientes 
promovidos polos particulares que logo se citan, a Comi- 
sión Informativa de Urbanismo e Obras, en votación ordi- 
naria e por unanimidade dos Sres. asistentes, estimou 
oportuno propoñer õ Concello Pleno a corrección dos se- 
guintes erros no documento das Normas Subsidiarias de 
Planeamento de Ambito Municipal de Redondela: 

I.1).- PROPOSTA.- Prooonse a corrección dos 
erros detectados no grafiado dos planos a escala 1:2000, 
sinalados e xustificados polos propietarios afectados. 

I.2).- XUSTIFICACION DA PROPOSTA.- 

0 Artigo l05.2) da Lei 30/1992, de 26 de no- 
vembro dï: "As administraciõns públicas poderãn, asi 
mesmo, rectificar en calquera momento, de oficio ou a 
instancia dos interesados, os erros materiais de feito 
ou aritmêticos existentes nos seus actos", e por outra 
banda na Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambeto Municipal, no seu artigo 11.3 
establécese: Se se deran contradicciõns entre o plano e 
a realidade prevalecerã esta última. Polo tanto procede 
a modificación dos planos parcelarios recollendo a rea- 
lidade existente. 

I.3).- PARCELAS QUE SE PROPON MODIFICAR.- 
1.- RAMON SOTO PUGA, parcela sita en Chapela, 

sinalada co no 559 no plano P-1. 

2.- RAMON E JULIO SOTO PUGA, parcela sita en 
Chapela, sinalada co no 559, no plano P-1. 

3.- JUAN ANDRES GONZALEZ ARCAS e Ma EUGENIA 
RODRIGUEZ COUÑAGO, camiño lindando con parcela sita en A 
Quintana-Reboreda, según plano P-24. 

4.- JOSE MANUEL SUAREZ FERNANDEZ, parcela si- 
ta en Picoto-Cidadelle, Chapela, no plano P-2. 

De acordo coa documentación adxunta."



DE INFESTA.- 

Este Concello Pleno, por UNANIMIDADE, acorda 
presta-la súa aprobación ás propostas das Comisións 
Informativas de Urbanismo e Obras de datas 27-4-95 e 
28-7-95 antes sina1ados.- 

5.- MODIFICACION ESTUDIO DE DETALLE EN VILAR 

Polo Sr. Alcalde-Presidente Acctal. dase con- 
ta a este Concello Pleno de expediente tramitado polo 
negociado de Urbanismo e Obras deste Concello correspon- 
dente a estudio de detalle en Vilar de Infesta, instruí- 
do a instancia de D. JUAN A. ALVAREZ SALVADOR en 
repres. de CONSTRUCCIONES ALVEY, S.L. e DELMIRO LOPEZ 
VAZQUEZ. 

Asi mesmo polo Sr. Alcalde Acctal. dase conta 
a este Concello Pleno de proposta da Comisión Informati- 
va de Urbanismo e Obras de data 27-4-95, que di: 

"Polo Pleno do Concello, na súa sesión de da- 
ta 12 de Xaneiro de 1994, prestouse aprobación definiti- 
va ó Estudio de Detalle e oarcelaciõn en Vilar de Infes- 
ta, promovido por Construcciones Alvey, S.L., téndose 
publicado o acordo no Diario Oficial de Galicia no 30 do 
dia 14 de Febreiro do indicado ano. 

Con data 14 de Xuño do pasado ano presêntase 
por CONSTRUCCIONES ALVEY, S.L. e DELMIRO LOPEZ VAZQUEZ, 
modificación do devandito Estudio de Detalle que previo 
informe da Arquitecta asesora municipal, se complementa 
con nova documentación oue se aporta o 9 de febreiro do 
ano que andamos, modificación que consiste en cambea-la 
liña de edificación, mantendo o ancho do vial interior, 
facendo coincidir liña de peche e edificación. 

Vistos os informes favorables emitidos pola 
Arquitecta Municipal e o Secretario da Corporación. 

Vistos os Arts. 128 e 117 do R.D.L. 1/92, de 
26 de Xuño, polo que se aproba a vixente Lei do Solo e 
os Arts. 65, 66 e 140 do Regulamento de Planeamento, a Comisión Informativa de Urbanismo e Obras, en votación ordinaria e por maioria dos Sres. asistentes, -8 votos a favor e unha abstención do Sr. Alonso Lemos-, estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno, a adopción dos se- 
guintes acordos:
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Primeiro.- Aprobar inicialmente a modificación 
do devandito Éstudo de Detalle aprobado definitivamente 
polo Concello Pleno en sesión de data 12 de Xaneiro de 
1994, promovida por Construcciõns Alvey, S.L. e Delmiro 
Lõpez Vãzquez. 

Segundo.- Sometelo õ trãmite de información 
pública por prazo de 15 días, mediante anuncio que se 
publicara no Diario Oficial de Galicia, nun dos diarios 
de maior circulación da Provincia e no Taboleiro de 
Anuncios da Casa do Concello, notificando õs propieta- 
rios e demãis interesados directamente afectados 
comprendidos no ámbito territorial do Estudio de Deta- 
lle, a apertura do trámite de información pública. 

Este Concello Pleno por UNANIMIDADE acorda 
Dresta-la súa aprobación ã proposta da Comisión Informa- 
tiva de Urbanismo e Obras de data 27-4-1995.- 

6.- APROBACION INICIAL DE ESTUDIO DE DETALLE 
IA AVDA. DE REDUÑDEEÃ.- 

Polo Sr. Alcalde-Presidente Acctal. dase con- 
ta a este Concello Pleno de expediente tramitado polo 
negociado de Urbanismo e Obras deste Concello correspon- 
dente õ estudo de detalle na Avda. de Redondela, promo- 
vido polos herdeiros de MAXIMA CASTRO LOPEZ. 

Asi mesmo polo Sr. Alcalde Acctal. dase conta 
a este Concello Pleno de proposta da Comisión Informati- 
va de Urbanismo e Obras de data 27-7-95 que di: 

Examinado o proxecto de Estudo de Detalle na 
Avda. de Redondela-Chapela, promovido por D. JOSE CARLOS 
RODRIGUEZ VILLAMARIN en nome dos Herdeiros de Máxima 
Castro López, do que a súa finalidade ê dar forma dis- 
tinta õ sõlido que prevê o Plan Especial de Reforma 
Interior de Chapela na finca grafiada nos planos do pro- 
xecto, sita na rúa indicada. 

Visto o informe emitido polo MOPTMA respecto 
á estrada nacional 552 cos condicionantes que -unha vez 
notificados õ interesado- foron resoltos segundo se xus- 
tifica na documentación visada polo COAG con data 
29-6-95 e aportada 6 expediente o 30 do mesmo mes, e 
entendido como favorable o informe solicitado o 17-3-95 
õ MOPTMA respecto ã autopista do Atlântico, toda vez aue 
transcorrido o prazo requlamentario non foi emitido o 
mesmo.



Visto o informe favorable emitido pola Arqui- 
tecta Municipal. 

Visto o Art. 117 do R.D.L. 1/92, de 26 de xu- 
ño, polo que se aproba a vixente Lei sobre o Rëxime do 
Solo e Ordenación Urbana e os Arts. 65, 66 e 140 do Re- 
gulamento de Planeamento, e os 30.3 e 33 da Lei 11/85, 
do 22 de agosto, de Adaptación da do Solo a Galicia, a 
Comisión Informativa de Urbanismo e Obras, en votación 
ordinaria e por maioria dos Sres. asistentes, coa 
abstención do Sr. Alonso Lemos, e oito votos favorables, 
estimou oportuno propoñer õ Concello Pleno, a adopción 
dos seguintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar inicialmente o devandito 
Estudo de Detalle segundo proxecto redactado polos Arquitectos Sr. Davila Jiménez, Meijide e Cordeiro, vi- 
sado polo COAG, o 27-2-95, coas modificacións recollidas 
na nova documentación visada o 29-6-95. 

Segundo.- Sometelo õ trámite de información 
pública por prazo de 15 dias -mediante anuncio que se 
publicará no Diario Oficial de Galicia, Boletin Oficial 
da Provincia, nun dos diarios de maior circulaciõn da 
Provincia e no Taboleiro de Anuncios da Casa do Conce- 
llo, notificando persoalmente õs propietarios e demãis 
interesados directamente afectados comprendidos no âmbi- 
to territorial do Estudio de Detalle, a apertura do trá- 
mite de información pública. 

Este Concello Pleno, Dor UNANIMIDADE acorda presta-la súa aprobación ã proposta da Comisión Informa- 
tiva de Urbanismo e Obras de data 28-7-1995 antes sina- 
lada.- 

7.- APROBACION DEFINITIVA DE ESTUDIO DE DETA- 
LLE NO CAMIÑO IÑIERIUR DE PIR¡HÃ-UHÃPE[ÃÍ- 

Por orde do Sr. Presidente Acctal., e no uso 
das süas atribuciõns se retira este asunto da presente Orde do Dia.- 

8.- DAR CONTA DE ESCRITO DA CPU APROBANDO DE- 
FINITIVAMENTE MDDIFICACIDN DD PERI DE CHAPEÉA -
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0 Sr. Presidente Accta1. da conta a este Con- 
ce11o Pleno do acordo de data 11 de Maio de 1995 da Co- 
misiõn Provincial de Urbanismo referente a Expte. 18/94 
de Modificación Puntua1 do PERI de Chapeïa no A1to da 
Encarnación do Concello de Redondela, aprobando defini- 
tivamente a modificación do Plan Especial proposto. 

0 Conce11o Pïeno queda enterado do contido do 
referido acordo.- 

9.- DAR CONTA O CONCELLO PLENO DAS RESOLU- 
CIONS DA ALCALDIA DE OKI¡ 25 DE XULLO DD CDRREÑIE ¡NU 

0 Sr. Presidente Acctai. da conta a este Con- 
ce11o Pleno da Resoiuciõn dictada po1a A1ca1dïa de data 
26 de Xu11o de 1995 na que se deïega a Vicepresidencia 
das Comisiõns Informativas Permanentes e que di: 

“En virtude das competencias_que me atribüe o 
Artigo 38 do Reguïamento de Organizacion, Funcionamento 
e Rêxime Xurídico das Entidades Locais, 

R E S O L V O 

Deïega-1a Vicepresidencia das Comisións 
Informativas Permanentes que se citan, nos Conce11eiros 
que a continuación se mencionan: 

1Q).- COMISION DE INTERIOR, VICEPRESIDENTE: 
D. JAIME TORNERO LOPEZ. 

2Q).— COMISION DE FACENDA E PATRIMONIO, VICE- 
PRESIDENTE: D. JOSE BLANCO PUGA. 

3Q).- COMISION DE URBANISMO, VIAS E OBRAS, 
VICEPRESIDENTE: D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS. 

4Q).- COMISION DE SANIDADE E MEDIO AMBENTE: 
VICEPRESIDENTE: D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS. 

59).- COMISION DE ENSINO, VICEPRESIDENTE: D. 
JAIME TORNERO LOPEZ. 

6Q).- COMISION DE DEPORTES, VICEPRESIDENTE: 
D. MANUEL IGLESIAS CARRERA.



70).- COMISION DE BENESTAR SOCIAL, VICEPRESI- 
DENTE: D. FRANCISCO PUCH CASAL. 

8Q).- COMISION DE CULTURA: VICEPRESIDENTE: 
D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ." 

0 Concelio Pleno queda enterado do contido da referida resoiuciõn.- 

Asï mesmo, o Sr. Presidente Acctal. da conta 
a este Concelio P1eno da Resolución dictada poia A1ca1- 
día de data 26 de Xu11o de 1995: 

"En virtude das competencias que me atribúe o 
Artigo 43 do Reguiamento de Organización, Funcionamento 
e Rêxime Xurídico das Entidades Locais, 

R E S O L V O 

19).- Nomear Delegado de Paroues, Xardíns e Ornamentaciõn a Da. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ. 
20).- Nomear Delegado de Vïas e Obras a D. MANUEL IGLESIAS CARRERA. 
30).- Nomear Deieqado de Participación Cida- 

dán a D. JAIME TORNERO LOPEZ." 

0 Concelio P1eno queda enterado do contido da devandita resoiuciõn.- 

10.- DAR CONTA 0 CONCELLO PLENO DE RESOLU- CIONS DA ALCALDIA DE DAIAS 5 DE ÑAID E 7 DE XDEED DD AÑO UUÉ']IU¡HD Sa" 
Poio Sr. Alcalde-Presidente Acctaï. dase con- 

ta a este Conce11o Pleno das Reso1uciõns da A1ca1dïa de data 5 de Maio e 7 de Xu11o respectivamente que dín: 
"A Sala do Contencioso-Administrativo do Tri- 

bunal Superior de Xustiza de Gaiicia en relación co pro- 
ceso contencioso administrativo no 02/0004478/1995 S interposto por D. RAMON LASO QUIROGA contra acordo do Concelio de Redondela 20.12.94 sobre revocación autori- zación vado permanente na Avda. de Redondeïa, 45 (Chape- 
Ia), àntes Igrexa, 83.
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PRIMEIRO.- 
~~

~ SEGUNDO.- Designar 5~ 

~~ 
“Con data 6 de Xulio 

~~ 
xencia do Secretario da Sala no~ 

~~ 

~~ 
primenta-io citado 
que, de non verificaio, 
mesma. ~~~ 

Na súa consecuencia, 
R E~ 

~~~ 
PRIMEIRO.- Que 

Concello, no Recurso~ 03/0007920/1995 M, 
CIAL, S.A., contra este Conceiio.~ 
RA FERNANDEZ, para a defensa dos 
110 no citado procedemento.~ 

TERCEIRO.- 

das devanditas resoiuciõns.- 

requerimento, 

letrado D. 

de 1995, 

que 

CO 

pola presente 

S 0 L V 0 
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~ Inicia-las acciõns xudiciais ten- 
dentes a recurso ae casacion ante a Sala do Contencioso- 
-Administrativo do Tribunal Supremo. 

ALFONSO PE- 
REIRA FERNANDEZ para asistencia das acciõns a exercitar. 

TERCEIRO.- Ratifica-ia presente resoiuciõn na 
primeira ses1on plenaria que celebre este Conce11o". 

notificouse õ 
Procurador D. Juiio López Valcárcel, representante deste 
Conceiio no Recurso Contencioso no 03/0007920/1995 M, 
que é recurrente CEMENTOS COSMOS COMERCIAL, S.A., dili- 

indica non ter por 
persoado a este Conceiio no citado Recurso por non apor- 
tar certificaciõn do acordo do õrgano competente da mes- 
ma para comparecer no presente procedemento, concedêndo- 
11e a esta Administración un prazo de dez dias para cum- 

_ apercibimento 
se tera por non comparecido ã 

SEGUNDO.- Dsignar 6 Letrado D. ALFONSO PEREI- 
intereses deste Conce-

~ 

Dar conta desta Resoiuciõn õ 
ceiio Pleno, para a súa ratificacion." 

0 Conceilo Pleno queda enterado do contido

~ 
do 

de

~ 

se teña por persoado a este 
Contencioso-Administrativo 

interposto por CEMENTOS COSMOS COMER- 
HQ

~ 
Con-

~ 
Fono N ° 105

~

~



11.- MOCION D0 BNG S/ CENTRO DE SAUDE.- 
Polo Sr. Alcalde-Presidente Acctal. dase con- 

ta a este Concello Pleno da Moción do BNG do 4 de agosto 
de 1995 s/ Centro de Saüde que di: 

“O Centro de Saüde ê unha vella demanda do 
BNG de Redondela e principal reivindicación perante o 
Goberno Autónomo por parte da nosa organización politi- 
ca. De feito, contabilizamos xa varias Dreguntas e mo- 
cións no Parlamento Galego, e mesmo unha enmenda ós 
orzamentos da Comunidade Autónoma solicitando financia- 
mento específico para a construcción do devandito Cen- 
tro. 

Tamên no seo da Corporación têñense discutido 
e respostado cuestións suscitadas por nós arredor deste 
asunto. En plenos do anterior mandato, o BNG comprome- 
teuse a concilia-la preocupación medioambiental coas ne- 
cesidades sanitarias que o noso Concello ten. Para isto 
propomos, unha vez máis, que se adopte un acordo plena- 
rio instando ó Goberno Municipal a que inicie de 
inmediato trámites coa Dirección Xeral de Costas e ó Mi- 
nisterio competente para aue se nos restitüan os terreos 
actualmente contemplados como lugar para a construcción 
da Axudantia da Mariña e ubicación dun posto dos Corpos 
de Seguridade do Estado, cedidos ãmbolos dous terreos en 
1973 e non utilizados xamãis por estas institucións. 

Coidamos aue a ubicación proposta non ê neste 
momento axeitada para ningunha das düas construccións 
citadas polo que non consideramos que as devanditas 
instalacións se poidan ver obstaculizadas. Sen embargo, 
eses terreos poden permiti-la construcción do Centro de 
Saüde proxectado, dotãndoo ademãis dunha zona máis espa- 
ciosa ó seu redor, asï como dunha zona de aparcamento 
meirande que poida ser empregada tanto polos usuarios/as 
do Centro de Saüde coma polos do Instituto. 

Deste xeito salvagardariamos a integridade da 
actual Marisma, podendo limitar tamên (coa posta en mar- 
cha dun lugar de estacionamento) o acceso de vehiculos ã 
devandita zona protexida. 

Agardamos que o Grupo de Goberno poña en mar- 
cha os tramites precisos para que se solucione no menor 
tempo posible a construcción do Centro de Saúde no lugar 
mais axeitado.
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P010 Sr. Presidente Acctal., sinãlase a este 
Concello Pleno que non estando dictaminado o presente 
asunto pola Comisión Informativa correspondente, procede 
que polo Pleno, previamente se ratifique a súa inclusiõn 
na presente Orde do Dia. 

Debidamente autorizado pola Presidencia, polo 
Concelleiro do BNG, Sr. Pazos Docampo mõstrase a súa 
disconformidade co manifestado polo Sr. Presidente, 
indicando que a presente Mociõn ten unha matizaciõn po- 
litica e que se se sometese a votación a mesma e o re- 
sultado non fora o da ratificación poderia ser rexeitada 
a referida Mociõn. 

Polo Sr. Presidente Acctal. insístese que se 
trata dunha cuestiõn de índole legal, non obstante auto- 
riza õ Sr. Secretario para que se o estima pertinente 
informe õ respecto. 

Polo Sr. Secretario se sinala que tal esixen- 
cia legal ven imposta polo Art. 82.3 do Regulamento de 
Organización, Funcionamento e Rêxime Xurídico das Enti- 
dades Locais para tõdolos asuntos sometidos a debate e 
votación deste Pleno que non conten co previo dictame da 
Comisión Informativa correspondente, e que ainda que no 
presente caso non se ratificase a inclusiõn desta Mociõn 
na presente Orde do Dia, iso en ningün caso suporía re- 
xeitamento da referida Mociõn, pois previo dictame da 
correspondente Comisión Informativa poderïa incluirse na 
Orde do Dia da seguinte sesión plenaria deste Concello. 

Polo Sr. Presidente Acctal. sinälase que o 
PSdeG-PSOE, comprométese na presente lexislatura 6 deba- 
te e votación de tõdalas Mociõns de calquera partido po- 
litico que se presenten õ Pleno e que non conten co 
dictame previo da Comisión Informativa correspondente. 

0 anterior compromiso foi asumido por tõdolos 
grupos politicos deste Concello Pleno presentes nesta 
sesiõn. 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de intervencions. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Pazos Docampo, por este considërase que a Marisma, que 
debe protexerse como zona húmida, non é o lugar idõneo 
por razõns ambientais para construcción de Centro de 
Saúde, estimando como lugar idõneo os terreos que se ce- 
deron õ Estado polo que pide a súa recuperación para ne- 
les construi-lo Centro de Saúde.



~~~~ ~~~ ~~~ 
~~~ ~~~ 

~~~ ~~~ 

~~ ~~ 

~~ ~~~ 
~~ 

~~ ~ ~~~ 
~~ ~ ~ 

~~~ ~~ 
~~ ~~~ 

~~~ ~~~ 

~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ ~~ 
~~ 

~~ Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Alonso Lemos, por este móstrase conforme co posiciona- 
mento do Concelleiro Sr. Pazos Docampo e se mostra favo- 
rable a un cambio de situación dos terreos para cons- 
trucción do Centro de Saúde. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Amado Ricón, por este manifêstase que está conforme cos 
argumentos expostos polo concelleiro Sr. Pazos Docampo, 
pero propón que unha comisión deste Concello no prazo 
dun mes sinale outra ubicación para o Centro de Saüde, 
engadindo que dada a proximidade do lugar en que está 
prevista a súa construcción ós institutos, iso, pode ser 
motivo de contaxio de enfermidades para os estudantes 
dos mesmos.

~~ ~ ~ ~ ~ ~ ~~~ ~~~ ~ ~ 

Polo Sr. Presidente sinálase que é comprensi- 
ble a postura do BNG, xa aue a mesma ê consecuente co 
plantexamento mantido polo mesmo con anterioridade neste 
asunto, pero que ê extraña e absurda a posición do PP de 
cãmbeo da situación do Centro de Saüde, xa que dous me- 
ses antes e con ocasión da campaña electoral defenderon 
o proxecto no lugar que aqora pretenden cambear. 

Continúa a intervención do Sr. Presidente 
Acctal., indicando que calquera demora na construcción 
do Centro de Saüde vaille a ser imputado ó PP, xa que a 
Conselleria xa visitou os terreos onde se vai a cons- 
truir o Centro de Saüde, os cales pretêndense cambear de 
lugar, e aprobou o proxecto de construcción do mesmo, 
polo que se corre o risco de perde-1a consignación pre- 
supostaria para tal investimento non só neste ano senón 
no vindeiro ano 1996, Doidendo diferirse ó ano 2.000 a construcción do referido centro en lugar de levalo a ca- 
bo no ano 1996 como está previsto. Remata a súa inter- 
venciõn o Sr. Presidente Acctal. indicando ó BNG que non 
se pode recuperar uns terreos oue nunca foron do Conce- 
llo senõn que os mesmos foron cedidos ó Concello e que o 
Centro de Saúde non se construirá na mesma Marisma senón 
en terreos do antigo matadoiro.

~ 
~~~~ ~~~~~ ~~ 

concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Alonso Lemos, por este criticase ó PSdeG-PSOE por non axiliza-los trãmites para a construcción do Centro de 
Saüde pretendendo agora responsabilizar ós demãis parti- 
dos politicos do retraso na construcción do mesmo, e móstrase asi mesmo partidario do cãmbeo de situación do citado centro.
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concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. 
Pazos Docampo, por este manifêstase que non se pode man- 
te-la ubicación do Centro de Saüde que se pretende no 
proxecto en cuestiõn, xa que hai que ter unha visión de 
futuro e non a curto prazo e que para evitar dilaciõns o 
PP podería apoiar esta proposta ante a Xunta de Gali- 
cia. Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
sinalando que a comisión que propón o PP non sõ debe ser 
dos partidos integrantes desta Corporación senón aberta 
õs veciños e outros grupos politicos e asociaciõns deste 
Concello. 

concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr; Amado Ricõn, por este manifêstase que o dis- 
curso do PSdeG-PSOE foi demagõxico e que se lles acusa 
de inconsecuentes cando en realidade considera inconse- 
cuente a actuación do citado grupo político e se ratifi- 
ca na süa proposta de cãmbeo de situación no Centro de 
Saúde. 

Polo Sr. Presidente Acctal., sinãlase que os 
trámites para a construcción do Centro de Saúde foron 
debidamente axilizados e que estãn practicamente remata- 
dos, xa que os terreos son propiedade do SERGAS e que na 
Marisma están moitos servicios que non lle afectaron ã 
mesma e que non hai razón para que lle afecte a Marisma 
a construcción deste Centro de Saüde. Remata a súa 
intervención o Sr. Presidente dicindo que xa lle dixo õ 
portavoz do PP que lle expuxera as inconsecuencias en 
que incorrira o seu Partido, e que como non lle expuxo 
ningunha õ mesmo hai que consideralo como proba de que 
nunca existiron tales inconsecuencias e que con respecto 
á postura do PP de contaxio de enfermidades a nenos con- 
sidera que esta é unha postura demagõxica e tercemundis- 
ta como se os enfermos poideran considerarse como apes- 
tados. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia sometese este asunto a votacion. 

Efectuada esta se obtivo o seguinte resu1ta- 
do: foi rexeitada a presente moción cos votos en contra 
dos Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (5); abstivêronse 
os Sres. Concelleiros do PP (8) e votaron a favor da re- 
ferida moción os Sres. Concelleiros do BNG (3) e o Sr. 
Concelleiro D. Manuel Alonso Lemos.- - 

12.- MOCION D0 BNG S/ FURANCHOS.-



Polo Sr. Presidente Acctal. dase conta a este 
Concello Pleno da Moción do BNG de data 5 de agosto do 
corrente ano s/ furanchos que dí: 

"A problemática creada anos atrás, coa proli- 
feración de furanchos que dalgün xeito levaban a cabo 
unha práctica de hostelería encuberta, levou õ Concello 
ã redacción e posterior aprobación dun Regulamento de 
Furanchos. 

O Bloque Nacionalista Galego, defensor das 
tradiciõns do noso pobo, defende a existencia dos furan- 
chos como medio que permite a venda dos excedentes de 
viño, directamente õ consumidor. O mesmo tempo non fuxe 
da realidade de que hoxe en día baixo a catalogación de 
furanchos, agáchase en moitos casos unha hostelería non 
leqalizada, que supõn unha competencia desleal õs esta- 
blecementos que traballan legalmente. 

Por iso o Bloaue Nacionalista Galego, solici- 
ta õ Concello Pleno que acorde: 

"Facer cumprir no Concello de Redondela o Re- 
qulamento de Furanchos en vigor"." 

Polo Sr. Presidente Acctal. ãbrese o corres- 
pondente turno de intervencions. 

Concedida a palabra pola Presidencia Acctal. 
õ Concelleiro Sr. Grande Grande, por este manifêstase 
aue está a favor dos furanchos, pero o aue non pode con- 
sentir ê que se convirtan nunha hostelería paralela, fa- 
cêndose banauetes, vodas, comuniõns, etc., vendêndose 
viño que non é propio do titular do establecemento e permanecendo abertos sen cumpri-lo horario regulamenta- 
rio. Remata a súa intervención pedindo aue de agora en adiante se faga cumpri-lo Regulamento deste Concello re- 
lativo õs furanchos, xa que os mesmos están a facer unha competencia desleal õs establecementos aue traballan le- 
galmente. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. Alonso Lemos, por este sinálase aue polo grupo de gober- 
no se fomenta o oscurantismo non apoiándose o disposto 
nas leis. Continüa a súa intervención dicindo que evidentemente temos que tomar en consideración a legali- 
dade e ou se toma unha saída legal neste asunto ou os hosteleiros veranse na necesidade de darse de baixa no Padrón do I.A.E..
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Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este mõstrase de acordo 
coa moción do BNG. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Pazos Docampo, por este critícase a incoherencia e falta 
de êtica do PP nos seus prantexamentos, tanto neste tema 
coma no caso do Centro de Saúde, xa que en Comisión man- 
teñen unha actitude e loqo na votación dos acordos mõs- 
transe contrarios co seu posicionamento na corresponden- 
te comisión. 

Ante as interrupciõns producidas polo Conce- 
lleiro Sr. Rodríguez Vilarchãn, polo Sr. Presidente 
advertiuselle que tendo interrumpido o Pleno en düas 
ocasiõns, e de continuar na mesma actitude, se vería 
obrigado a pedirlle que saira da sala. Continuando na 
mesma actitude, polo Sr. Presidente rõgase õ citado Sr. 
Concelleiro que abandone a presente sesiõn, o que fai 
nese intre. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Ricõn Virulegio, por este, dirixíndose õ Concelleiro 
Sr. Pazos Docampo, manifêstalle que debe mante-la tran- 
quilidade e segue-los comportamentos democráticos, de- 
bendo respetarse a actitude de cada grupo politico e que 
non lle vaia a dicir si vai a votar a favor ou en contra 
da presente moción, xa que só lle queria dicir que esta- 
ba de acordo co seu contido, pero co que non estã de 
acordo é con que non se cumpra a legalidade neste tema. 

Concedida a palabra polo Presidente Acctal. 6 
Concelleiro Sr. Alonso Lemos, por este referíndose 6 BNG 
manifêstalles que vai a facelos responsables da boa ou 
mala xestiõn do goberno municipal, tendo en conta a süa 
actitude con ocasión da investiduara do Sr. Alcalde. Re- 
mata a súa intervención sinalando que o BNG debe obrigar 
6 PSdeG-PSOE a cumprir coa legalidade neste asunto. 

Concedida a palabra polo Presidente Acctal. 6 
Sr. Pazos Docampo, por este maniféstase que o Concellei- 
ro Sr. Alonso Lemos non ten proxecto político, que a súa 
opinión é incoherente e que politicamente non vai a dis- 
cutir con êl. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia somêtese este asunto a votacion.



Efectuada a mesma, a presente Mociõn resultou 
aprobada por votos favorables dos Sres. Concelleiros do 
BNG (3), do PSdeG-PSOE (5) e do Concelleiro Sr. Alonso 
Lemos; abstivêronse os Sres. Concelleiros do PP (7). 

13.- MOCION D0 BNG S/ PREMIO NOVELA GALEGA 
EDUARDO BLANCO AHURÇ- 

Pola presidencia dase conta a este Concello 
Pleno da Moción do BNG de data 18 de Xullo do corrente 
ano S/ premio novela galeaa "Eduardo Blanco Amor" que 
dí: 

"0 día 31 de Xullo, de se cumpri-lo estable- 
cido polo regulamento redactado polos Concellos que 
subvencionan o Premio de Novela Galega EDUARDO BLANCO 
AMOR, teria que ter rematado o prazo para a presentación 
de orixinais a este certame literario creado precisamen- 
te eiqui, en Redondela, o ano 1981. Pero neste ocasión, 
despois de trece anos, este premio decano de tõdolos 
existentes, e que constituiu no seu momento a primeira 
experiencia de mancomunidade cultural dos Concellos ga- 
legos, non vai ser convocado. 

O responsable de que isto sexa asï ê o gober- 
no municipal de A Coruña, Concello õ que lle correspon- 
deu por sorteo celebrado en Vigo o pasado decembro, 
organiza-la presente convocatoria. Pois ben, o Concello 
coruñês nin rexeitou a convocatoria nin lla cedeu 6 Con- 
cello de Moraña, que fora nomeado suplente para o caso 
de renuncia-lo primeiro. Prodúcese asï unha situación de 
CLARO SECUESTRO dunha convocatoria do premio literario 
máis prestixioso que ten Galicia. 

Isto supõn un claro desprezo e unha ofensa 
por parte do Concello de A Coruña e do seu Alcalde Fran- 
cisco Vázquez õs caseoue setenta e cinco Concellos, 
entre eles 6 de Redondela, oue nos ültimos trece anos 
viñeron subvencionando este premio. 

Os Concelleiros e Concelleira que asinan esta 
Moción, propõñenlle õ Pleno do Concello de Redondela que 
lle manifeste 6 de A Coruña, o seu reproche por este 
comportamento e, 6 mesmo tempo, que se fagan xestiõns co 
Concello de Vigo, -último convocante-, e o de Moraña, para fixar unha reunión cos demãis Concellos para recu- pera-la convocatoria deste premio.
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Po1a Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de intervencións. 

concedida a pa1abra poia Presidencia ã Conce- 
11eira Sra. Pêrez Orge, por esta manifêstase a este Con- 
cello Pleno oue este premio correspondería convocaio õ 
Conce11o de A Coruña, pero que non o convocou nin cedeu 
a súa convocatoria 6 Concello de Briõn, poio que parece 
difïcii que a covocatoria deste premio se 1eve a cabo, 
sendo o cu1pab1e o Sr. D. Francisco Vázquez, A1ca1de de 
A Coruña. Remata a süa intervención a citada Sra. Conce- 
11eira pedindo que por esta Corporación se adopte acordo 
reprochando a actitude do Alcaide de A Coruña, Sr. Vãz- 
quez, e pedindo que se axiiicen os trámites correspon- 
dentes para a convocatoria do referido premio neste ano. 

Concedida a palabra po1a Presidencia 6 Sr. 
Alonso Lemos, por este maniféstase que se axiiicen as 
xestiõns pertinentes para oue este premio siga tengo 
continuidade. 

Concedida a paiabra po1a Presidencia 6 Sr. 
Ricõn Viruiegio, por este manifêstase o seu reproche õ 
Sr. Vázquez, Alcalde de A Coruña, pola actitude antiga- 
leguista dese Concello, pedindo que tai consideración se 
lle trasïade 6 mesmo por escrito. 

Pola Presidencia sinãiase que õ non convocar- 
se o premio BLANCO AMOR poio Conceiio de A Coruña, 
corresponderia11e a súa convocatoria 6 Concello de Mora- 
ña, pero que ante o desistimento deste último, a convo- 
catoria do devandito premio pertencerïa 6 Conce11o de 
Briõn como xa manifestou a Conce11eira do BNG Da. Ceci- 
iia Pérez Orge. 

Este Concelio P1eno, por unanimidade, acorda 
presta-1a súa aprobación ã presente Mociõn e oue se dea 
trasiado do presente acordo õs Conceilos de A Coruña, 
Moraña, Briõn e Vigo.- 

E, rematados os asuntos a tratar, po1a Presi- 
dencia levantouse a sesion, sendo as vinteunha horas e 
cincuenta e cinco minutos da data fixada no encabezamen-



to, en proba de todo o aue, se extende a presente Acta, 
que se inscribiu no Libro dende o folio 097 do Papel 
Timbrado da Comunidade Autõnoma de Galicia Serie A NQ 
0358885 ata o fo1io 109, Serie A No 0358897, de todo o 
que, como Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE ACCTAL. O SECRETARI 

EMILIO GONZALEZ IGLESIAS LUIS TORRADO VAZQUEZ 

SESION EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO D0 CONCELLO 
O DIA 15 7 SETEÑBRO I 1.995 

S U M A R I O 

PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE URBANISMO, VIAS 
E OBRAS, REFERENTE A EXPOSICION DO AVANCE DO PLAN 
XERAL DE ORDENACION URBANA DE REDONDELA. 

PROPOSTA DA ALCALDIA RELATIVA A SINALAMENTO DE PE- 
RIODICIDADE DIA E HORA, PARA CELEBRACION DAS SE- 
SIONS ORDINARIAS DO PLENO DO CONCELLO. 

Na Saia de Sesiõns do Concelio de Redondela, 
sendo as vinte horas e coarenta minutos do dia quince de 
Setembro de mii novecentos noventa e cinco, baixo a Pre-


